
GRAD BUZET
GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Za-
pisnika s 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 12.
studenog 2020. godine



Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj
12/18. - pročišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj dana
_______________2020. godine donijelo

ZAKLJUČAK

o prihvaćanju Zapisnika

s 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta

održane 12. studenog 2020. godine 

1. 

Prihvaća se Zapisnik s 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane dana 12.
studenog 2020. godine.

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku.

2.

Ovaj Zaključak stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenim novinama
Grada Buzeta“. 

KLASA: 

URBROJ: 

Buzet, 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA 

PREDSJEDNIK

            Dejan Jakac



ZAPISNIK
s 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta

održane 12. studenog  2020. godine

Sjednica  se održava video - telefonskim putem.

Sjednica je započeta u 18,00  sati.

Sjednicu vodi: Dejan Jakac, predsjednik Gradskog vijeća.

Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u Upravnom odjelu
za opće poslove, društvene djelatnosti i  razvojne projekt.

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Denis Muzica, Elvis Černeka, Damir Sirotić, Dejan 
Jakac, Nina Majer, Kristijan Majcan, Melisa Piuti,  Damir Kajin,  Sandi Černeka,  Du-
bravka Črnac Dujanić, Vlatko Mrvoš, Vedran Majcan.

Odsutni članovi gradskog vijeća: Zdravko Ćurić, Mirta Ćaleta, Đani Soldatić.

Ostali prisutni: Silvana Pavletić, Meri Vivoda, Gordana Helen Šišović, Martina
Zlatić,  Elvis Šterpin,   Ana Pernić, Siniša Žulić,  Elena Grah Ciliga.

Dejan Jakac otvara sjednicu,  pozdravlja  sve prisutne  te  predlaže slijedeći
dnevni red koji se jednoglasno uz 11 glasova „za“ prihvaća.

D N E V N I  R E D

1. Usvajanje skraćenog zapisnika s 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane
dana 2. listopada 2020. godine.

2. Pitanja i prijedlozi.
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o os-

tvarenju godišnjeg plana i programa Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za pedagošku 
2019./20. godinu                 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje  Odluke o davanju prethodne suglasnosti za pot-
pisivanje Ugovora o financiranju projekta „Unaprjeđenje i poboljšanje izvaninstituci-
onalne skrbi za osobe treće životne dobi na području Grada Buzeta“

5. Razmatranje  prijedloga  Proračuna Grada Buzeta za 2021. godinu i Projekcije za
2022. i 2023. godinu – prvo čitanje, te pripadajućih programa i drugih akata:

a) Zaključak o prihvaćanju i upućivanju na javnu raspravu prijedlog Proračuna
Grada Buzeta za 2021. godinu i Projekcija za 2022. i 2023. godinu – prvo či-
tanje, zajedno sa svim programima javnih potreba Grada Buzeta za 2021. go-
dinu,

b) Plan razvojnih programa Grada Buzeta za 2021. godinu i Projekcija za 2022. i
2023. godinu,

c) Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2021. godinu,



d) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2021. godinu,
e) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2021. godinu,
f) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2021. godinu,
g) Programa javnih potreba u sportu za 2021. godinu,
h) Programa javnih potreba u kulturi za 2021. godinu,
i) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2021. godinu,
j) Program projekta  “Unaprjeđenje  i  poboljšanje  izvaninstitucionalne  skrbi  za

osobe treće životne dobi na području Grada Buzeta“,
k) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2021.

godinu,
l) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2021. godi-

nu,
m) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2021. godinu.

TOČKA 1. 

Usvajanje skraćenog zapisnika s 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane
dana 2. listopada 2020. godine

Rasprave po ovoj točki dnevnog reda  nema te se jednoglasno sa 11 glasova „za“ 
 donosi 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se skraćeni zapisnik sa 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane
dana 2. listopada 2020. godine. 

TOČKA 2. 
Pitanja i prijedlozi

Damir Kajin iznosi da se treba namjestiti točno vrijeme na javnom satu na Trgu Fonta-
na, te da se razmisli o postavljanju javnog wc-a kraj groblja. Postavlja slijedeća pitanja:

1.  Što čini Grad Buzet odnosno županija po pitanju pomoći  mikrogospodarstvu Bu-
zeta?

2. Što se dešava vezano uz prostor u gornjem djelu zgrade bivše „Robne kuće“ ? 
3. Kako stojimo sa medicinskim sestrama u Domu umirovljenika ?
Vedran Majcan postavlja slijedeća pitanja: 
1. Tržnica Buzet, u kojoj je fazi navedeni projekt, koji je rok izgradnje, koliko će isto

koštati i  iz kojih će izvora biti financirana, moli ako postoji idejni projekt ili grafički
dio ako se može istoga dobiti na uvid ?

2. Vezano uz dvije obitelji na Pračani koje imaju problem sa odvodnjom oborinskih
voda, radi se o obiteljima koje su izgradile obiteljske kuće za odmor. Prilikom sva-
ke veće kiše dešavaju se poplave i materijalna šteta na objektima. Neki zahvat se
već obavio no prema njihovim informacijama jako nestručno i nedovoljno. Dosta-



vio je upit i pismenim putem na email predsjednika Gradskog vijeća, pa moli ako
se navedenim obiteljima može dostaviti odgovor ? 
Zna da je u planu sanacija ceste od Pračane do Istarskih toplica pa ako se može
u isto vrijeme i taj problem uzeti u obzir, pa sve zajedno riješiti prilikom sanacije
ceste?
Prilog: dostavljeno pitanje putem emaila: 

„Obraćamo se Gradskom vijeću sa molbom za sanaciju kanala koji bi trebao služiti za odvod-
nju oborinskih voda u selu Pračana. Kanal koji je problematičan nalazi se uz cestu u donjem 
dijelu sela koja vodi od sredine sela do kuća za odmor Brazzanna i Garibaldi a koje su vlas-
ništvu Rota i Rončević. Naime, radi se o kanalu koji bi trebao za vrijeme kišnog perioda 
odvoditi vodu iz gornjeg dijela sela međutim kanal je nupotrebljiv u ovom stanju kakav sada 
jest. Za vrijeme većih kiša sva voda iz sredine i gornjeg dijela sela se slijeva u dvorište dviju 
spomenutih kuća.

Prije par godina je Rota Vedran platio projekt puta kad je gradio svoju kuću za odmor, Casa 
Brazzanna. Tim projektom je ujedno i definirano rješenje za odvodnju i upravo je taj projekt 
bio uvjet da Rota može ishodovati građevinsku dozvolu za svoju kuću. Do današnjeg dana 
nije ništa odrađeno prema projektu po pitanju odvodnje, već je prije par mjeseci betonom vrlo
amaterski napravljeno nekakvo plitko ulegnuće na pola dionice puta do Rotine kuće. Taj za-
hvat je rezultirao time se voda uslijed jačih kiša samo prelije preko tog tzv. kanala i odlazi di-
rektno u dvorište Rotine kuće.

S druge strane oborinska voda je u par navrata i ušla u kuću Garibaldi koja je u vlasništvu 
obitelji Rončević. Izvor ovog problema je u prvoj polovici kanala koji ne može u sebe pokupiti 
svu vodu koja dolazi iz gornjeg dijela sela.

Navodno je prijašnjih godina i mjesni odbor u par navrata uvrstio ovaj komunalni problem u 
godišnji plan aktivnosti ali do današnjeg dana ništa se po tom pitanju nije poduzelo niti riješilo
osim manjeg zahvata betoniranja ulegnuća donjeg dijela kanala. Možda je namjera i bila do-
bra ali je investicija potpuno promašena.

Napominjemo da sve ove godine strpljivo čekamo da se nešto riješi po tom pitanju međutim 
sad je situacija počela biti jako zabrinjavajuća s obzirom da se radi o štetama na našoj imovi-
ni. Naime, u donji dio sela su investirani ozbiljni novci u privatne objekte i samim time se i po-
digla vrijednost nekretnina u cijelom selu. Nažalost, komunalna infrastruktura ne prati nave-
dene privatne investicije kojih će u budućnosti biti još.

Imamo informaciju da će se ubrzo sanirati cesta koja vodi od Pračane do Istarskih toplica te 
da su osigurana poveća sredstva iz EU fondova. Možda je ovo idealan trenutak da se dio tih 
sredstava iskoristi i za sanaciju predmetnog kanala koji se u principu nastavlja na navedenu 
cestu.

Ovim putem molimo da Grad što prije krene u sanaciju navedenog kanala. Također vas moli-
mo da taj zahvat ne bude samo kozmetički već da se ovom problemu pristupi stručno, sa-
vjesno i profesionalno prema pravilima struke.“

3. Interesira ga što se gradi na kružnom toku kraj Osnovne škole, zbog čega Grad-
sko vijeće o tome nije obaviješteno odnosno zbog čega Gradsko vijeće nije bilo
upućeno u isto? Po čijem idejnom rješenju se tamo gradi, koliko će isto koštati i
šta će tamo biti? 

4. Primijetio je da jako puno ljudi šeta gradom i posjećuju stazu „7 slapova“, primije-
tio je na stazi razna oštećenja pa ga interesira odnosno njegov je prijedlog da
Grad uredi taj dio te ako se može dodati još  neke  dodatne  sadržaje  klupice,
stolove  i dr.?



Dejan Jakac iznosi da email nije primijetio. 
Vedran Majcan iznosi da je email poslao prije sjednice. 
Dejan Jakac iznosi da će pogledati te da će odgovor biti proslijeđen. 
Konstatira da se Vlatko Mrvoš pridružio radu sjednice te je trenutno prisutno 12 vijeć-

nika. 
Vlatko Mrvoš postavlja pitanje koje je već postavio na sjednici Gradskog vijeća veza-

no uz učestalost prolaska  šlepera kroz centar grada i zabranu istih, očito da informacija nije
došla do policije. Uništava  se tlakovac i  rubnjaci. Predlaže da bude više transparentnosti jer
je primijetio da se nešto gradi na kružnom toku kraj Osnovne škole, kako bi građani znali pri-
je nego što se počinje graditi šta će se graditi. Smatra da je minimum transparentnosti da se
projekti koji  se planiraju, prije svega da bi vijećnici trebali znati šta se namjerava graditi i
gdje, a i građani bi trebali putem facebooka grada i Internet stranica grada biti upoznati sa is-
tim kako bi mogli dati neko svoje mišljenje. 

Siniša Žulić vezano uz pitanje wc-a na groblju za sada nema prostornih mogućnosti
no pokušati će se iznaći rješenje. Vezano uz javni sat na Fontani, već se reagiralo te će tvrt-
ka koja to radi, koja nije iz Buzeta, pokušati riješiti problem. Što se tiče mikrogospodarstva
grada Buzeta, mi na žalost nismo država da se možemo zaduživati kako bi nekome pomogli.
Smatra da smo mi još uvijek grad koji dosta pomaže poduzetništvu i gospodarstvu. Ove go-
dine smo se opredijelili za pomoć i jačanje gospodarstva prije svega udruživši se svih deset
istarskih gradova u jedan kreditni program „Istarski poduzetnik“ , kojim je već u prvim danima
od kad je saživio odobreno je 6-7 projekata, a svi poduzetnici iz Buzeta koji su tražili pomoć
za kratkotrajna obrtna sredstva i za investicije dosada odobrena su im kreditna sredstva. Što
se tiče mogućnosti oslobađanja najamnina i ostalog, vjeruje da i kada bi oslobodili dvadese-
tak poduzetnika plaćanja najma prostora da bi u nepravedan položaj doveli one koji su u pri-
vatnim prostorima. Vezano uz problem medicinskog osoblja to je problem u cijeloj državi.
Grad Buzet je u suradnji sa Domom za starije u proteklih godinu i pol  dana tri puta interveni-
rao u plaće medicinskog osoblja, a namjera nam je predložiti i četvrtu intervenciju koja će
značiti određena povećanja. Zahvaljuje se svim djelatnicima Doma za starije u Buzetu koji su
prvi u Hrvatskoj zatvorili svoja vrata, prilikom ove pandemije, kako bi se očuvalo zdravlje ko-
risnika doma. Što se tiče tržnice projekt je u dobivanju građevinske dozvole, proslijediti će
link gdje je javno objavljen. Projektant  je Idis Turato iz Rijeke. Kada se dobije građevinska
dozvola na temelju projektantskog troškovnika napraviti će se određeni financijski parametri,
te će se krenuti u traženje financijskih sredstava. Što se tiče obitelji iz Pračane predlaže da ih
se uputi da se jave Pročelniku upravnog odjela za gospodarenje prostorom. Vezano uz ure-
đenje kružnog toka kraj Osnovne škole Park je sa svojim partnerima koji se brinu o hortikul-
turnom uređenju grada smatrao da i istoga trebalo prigodno urediti, a isto rako iz razloga jer
je u prioritetu MO Buzet to u protekle tri godine. Ni on osobno ne zna elemente ni kako će biti
posađeno cvijeće, nije smatrao da bi se on time morao baviti. Tražiti će od direktorice Park-a
da dostavi na meil adrese što se radi i kako će otok izgledati. Što se tiče staze „7. slapova“
neke stvari su se popravile, neke su u tijeku popravka, u zadnjih godinu dana u uređenje sta-
ze uložilo se oko 100.000,00 kn, 80% od IŽ kandidiranjem na njihove natječaje, jedan dio su-
financiran je krajem 2019., a jedan dio početkom 2020.Vezano uz vožnju šlepera kroz centar
grada policija je o tome obaviještena, a prometnim znakovima pokušat ćemo upozoriti voza-
če. Vezano uz prostor na katu „Robne kuće“ iznosi da su prije mjesec dana na sastanku kod
njega bili predstavnici tvrke Stanić koji su na ime dugova došla do prostora, a sa željom da
od Grada čuju koji bi se sadržaji tamo moglo odvijati, a njihova je također želja da prostor sa-
živi. Radi se o privatnom prostoru, Grad Buzet ne može toliko utjecati na privatne osobe i
određivati  što će u svojim prostorijama imati.  Vjeruje da će sastanak rezultirati  nekakvim
obostranim zadovoljstvom i željama građana. 

Gordana Helen Šišović iznosi da Dom za starije osobe Buzet u ovom trenutku ima 48
korisnika. Ne radi punim kapacitetom od 50 korisnika jer su morali osloboditi jednu sobu za
samoizolaciju. Svaki novoprimljeni korisnik mora biti 14 dana sam u sobi, a isto tako i korisni-
ci koji bi imali neke simptome Covida 19. U Domu je zaposleno 10 njegovateljica, za razliku
od 2014. kada ih je bilo 5 . Dvije su po struci medicinske sestre, koje su završile 4 razreda
Srednje medicinske škole u BiH. Naša Komora medicinskih sestara ne priznaje to kao kvalifi-



kaciju, međutim njihova  je  dokumentacija poslana  nadležnoj komori i one će morati završiti
dodatnu edukaciju, te će nakon toga moći jednako kao i naše medicinske sestre obavljati
poslove. Zaposlene su tri medicinske sestre, dvije su otišle, jedna u Vukovar no ista traži da
se vrati, te se 17.11. vraća. 24.11. zaposliti će se viša medicinska sestra s područja Grada
Rijeke. U domu su zaposlene  dvije djelatnice i imaju važeću licencu za medicinske sestre te
kada bi bilo kakvih problema uvijek se može računati na njih. U tijeku je postupak rješavanja
dokumentacije za  jednu medicinsku sestru koja radi u Cimosu s područja Republike Srbije te
je završila školu  po programu prije 1983. godine te njena diploma ima jednako pravnu valja-
nost kao i bilo koje medicinske sestre koja je završila školu za vrijeme Jugoslavije .Na prošloj
sjednici Upravnog vijeća donijet je zaključak da se za deficitaran kadar - medicinska sestra,
sufinancira trošak smještaja.

Damir Kajin iznosi da bi bilo dobro razmisliti da se gornji dio zgrade „Robne kuće“ pre-
tvori u tržnicu. 

Vedran Majcan ponovno ponavlja pitanje tržnice u Buzet jer nije dobio konkretan od-
govor.  Koji su rokovi izgradnje, kada se isto planira, u tijeku je dobivanje građevinske dozvo-
le već dvije godine, interesira ga da li će se isto čekati još dvije, tri, pet ili petnaest godina,
koji je iznos investicije, koji je iznos financiranja ? Što se tiče kružnog toka ne treba mu slati
raspored sadnje cvijeća nije isto ni pitao, ne želi se rugati želji Buzećana da imaju lijep i ure-
đen grad. Možda gradonačelniku nije stalo do toga no građanima grada Buzeta je, imamo
nekoliko neuređenih kružnih tokova, gdje je u nekoliko navrata kao vijećnik tražio njihovo
uređenje, a dobio je negativan odgovor kako se smatra da su isti dobri kakvi jesu. Sada se
krenulo u izgradnju nekakvih zidova, interesira ga po kojem projektu, tko je to odlučio i šta će
tamo biti u građevinskom dijelu ? Smatra da je kvalitetnije trebalo pristupiti uređenju otoka,
oni su vizualni identitet grada te svaki turist prvo što vidi prilikom ulaska u naš grad su kružni
tokovi. Vezano uz stazu „7. slapova“, tamo nema ni špine za vodu, nema klupica, šetači ne-
maju gdje popiti kavu, nema nikakvog sadržaja koji bi usluživao šetače koji tamo dođu. Sma-
tra da treba razmišljati dalje, ponuditi kvalitetnu uslugu, te da nije dovoljno samo napraviti
staze. Automobili su svugdje parkirani, nema ni uređenog parkiranja, treba razmišljati kako
Grad Buzet može obogatiti uslugu nekim dodatnim sadržajima. 

Siniša Žulić iznosi vezano uz kružni tok da se ispričava da on kao političar nije sudje-
lovao u uređenju, prepustio je isto stručnjacima. Od direktorice Parka zatražiti će i vijećnici će
dobiti  informaciju šta će se tamo raditi. Vezano uz stazu „7. slapova“ Grad Buzet neće pro-
davati kave, zajedno sa Istarskim vodovodom osigurali smo da bude javna slavina na počet-
ku staze, te smatra da je to jedina pješačka staza u Istri koja to ima. Imamo osigurane parkir-
ne površine, možda je naša greška što nismo zabranili da se na određenim površinama vozi-
la ne parkiraju, s obzirom da preko vikenda imamo preko 90  javnih parkirnih mjesta kraj Is-
tarskog vodovoda. Smatra da ako je netko došao pješačiti da mu nije problem malo hodati i
ne mora parkirati na svaku njivu i doći s autom do staze. Drago mu je da se priznaje  da je
projekt staza „7. slapova“  koji je napravljen u Buzet privukao jako veliki broj ljudi. Vjeruje da
će privatni sektor prvenstveno ugostiteljski i turistički napraviti svoj dio i iz posjetitelja izvući
korist. Vezano uz tržnicu na ishođenju smo građevinske dozvole, pokušati će se financirati iz
vanjskih izvora financiranja, te zbog toga u 2021. godini nije predloženo da krene izgradnja.
Vezano uz Robnu kuću jedna od ideja i tema razgovora bila je da se i Grad uključi u moguć-
nost otvaranja tržnice. 



TOČKA 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o ostva-
renju godišnjeg plana i programa Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za pedagošku 2019./20.

godinu

Silvana Pavletić obrazlaže prijedlog. 
Otvara se rasprava. 
Damir Kajin postavlja pitanje koliko će u konačnici koštati cijena izgradnje vrtića po

m2 ? Koliko je bila prvotna cijena vrtića i koliko će biti zaključna cijena sa svim naknad-
nim nepredviđenim radovima ? Da li je zadnja odluka koju smo prije mjesec dana usvojili
konačna ili se može očekivati još neka troškovna intervencija ? Smeta ga što je Dječji vr-
tić izgrađen tik do zgrada kako voli reći gleda u „spavaće sobe“ susjeda, a s druge strane
je cijeli Buzet prazan, te smatra da je na neki način vrtić predimenzioniran. Zanima ga ko-
liko će, kada bude vrtić počeo sa radom biti zaposlenih novih djelatnika ? Nada se da će
cijena vrtića neko vrijeme još ostati ista, da se neće povećavati. Danas imamo 218 djece
u vrtiću, zna da nitko ne može reći da li će ih biti više ili manje idućih godina no koliko će
u konačnosti vrtić sa proširenim djelom moći maksimalno prihvatiti djece.  

Vedran Majcan pohvaljuje rad djelatnika vrtića. Smatra, pošto će se početkom iduće
godine već proširiti vrtić, da se treba razmišljati o mogućnosti upisivanja djece koja nema-
ju uvjete za upis u pedagošku godinu u prvom roku to mogu učiniti u još nekom roku tj.
da se više puta godišnje omogući upis djece u vrtić.

Vlatko Mrvoš postavlja pitanje vezano uz centralno grijanje koje je 2015. godine re-
konstruirano, a investicija je bila oko 400.000 eura, da li taj sustav radi, ako radi da li su
postignute neke značajne uštede i da li postoje i koje su to razlike u odnosu na prijašnji
sistem grijanja? 

Siniša Žulić iznosi da nije točno da je iznos za rekonstrukciju grijanja iznosio 400 000
eura, već puno manje. Najvećim djelom je financiran iz fondova EU. 

Elvis Šterpin iznosi da uštede na grijanju postoje no nema konkretnih podataka. Tre-
ba usporediti podatke prije i poslije ugradnje toplinske pumpe. Postoje određene poteško-
će u funkcioniranju, a pogotovo jer je to drugačiji sistem grijanja od prvotnog, to se  osjeti
na temperaturi u starom dijelu vrtića gdje postoji radijatorski sistem koji iziskuje visoko
temperaturni izvor energije. Prije dvije godine su izvedene nove bušotine na dubini od 70-
150 m te se iz njih  očekuje dodatni izvor topline za efikasni rad novoinstaliranog sistema
grijanja. Novi dio vrtića imati će podno i radijatorsko grijanje. Nakon puštanja u pogon su-
mirati će se max. iskorištenje postrojenja i mjeriti dali ćemo uspjeti sa postojećim siste-
mom kvalitetno zagrijati novi i stari dio vrtića.  U ovoj sezoni grijanja novi dio vrtića bi se
grijao spajanjem na novi sistem grijanja kako je definirano i projektom, dok će se stari dio
vrtića grijati na postojeći način.

Silvana Pavletić iznosi da je bilo problema sa solarnim panelima koji su u određenom
trenutku popucali i koje će trebati promijeniti. Zahvaljuje se na pohvalama od strane Ve-
drana Majcan. Dječji vrtić vršio je jednom godišnje upise u vrtić jer su kapaciteti bili ogra-
ničeni, dogradnjom vrtića biti će u mogućnosti da se i dva puta godišnje otvori natječaj za
upis djece u vrtić. Otvaranjem novog dijela vrtića sveukupno će se moći primiti 250 djece
u vrtić. Broj prijema djece definira državni pedagoški standard kao i površinu vrtića.

Siniša Žulić iznosi da je u zadnjem izvješću vrtića bio prikazan trošak grijanja koji je
bio  manji nego što je bio do sada i da su neke uštede, bez obzira što sustav nije idealan,
veće. Što se tiče troškova u dijelu osoblja, pedagoški standardi propisuju tko mora biti za-
poslen. Ako budemo upisivali djecu jednom godišnje u vrtić   znati ćemo točno broj djelat-
nika koji nam treba, ukoliko budemo upisivali djecu svako toliko onda ćemo morati biti
spremni na to da će vrtić imati  puno veće troškove. Obaveza JLS je da brine o predškol-
skom odgoju. 



Elvis Šterpin iznosi da se na ulazu u vrtić danas iscrtala ptica grdelin.
Vlatko Mrvoš iznosi vezano uz grijanje slušajući pročelnika u obrazlaganju da nam fali

još samo peć na drva. Probali smo sva moguća rješenja grijanja. Ne zna kojom matema-
tikom se povelo kad je uloženo toliko puno sredstava  u grijanje koje je inovativno, a mo-
žda nigdje još dokazano, kao da smo mi „pokusni kunići“. Postavlja pitanje koliko smo
uštedili u pet godina grijanja?

Siniša Žulić iznosi da smo krenuli u inovativne projekte jer „želimo biti zeleni, ekolo-
ški“, nije mu jasno odakle iznosi od nekoliko milij. eura, što nije točno. Moli ravnateljicu vr-
tića da iznese koliko je koštala zadnja godina grijanja na starom sistemu, a koliko iduća
na novom?

Silvana Pavletić iznosi da zadnja godina grijanja na sustavu centralnog grijanja spoje-
nu na Policijsku postaju Buzet iznosila je 180.000,00 kn, a godinu dana kasnije potrošeno
je 60.000,00 kn. 

Vlatko Mrvoš postavlja pitanje da li je bilo jednako toplo?
Silvana Pavletić iznosi da je sa novim sustavom bilo toplije. 
Damir Kajin iznosi da bi mu bilo drago da i u budućnosti bude čim više djece koja bi

se upisivala u vrtić, predlaže da se  otkupe ili ekspropreiraju sve parcele iza vrtića, kako u
budućnosti ne bi bilo u blizini stanova ili kuća koje bi bile tik do vrtića. U postojećem vrtiću
imamo 218 djece, potrošili smo 12-13 milij. kuna za dodatni kapacitet u kojeg možemo
smjestiti 32 djece. To je preko 400.000,00 kn po djetetu. To je švedski standard . Pita se
zbog čega nismo napravili vrtić da onda u njega možemo smjestiti 60 djece i da ne treba-
mo razmišljati o proširenju u narednih 20-50 godina. 

Ana Pernić iznosi da je u sadašnjem vrtiću smješteno 200 djece te još 18-20 djece u
uređenom prostoru u ulici II. istarske brigade gdje je bila smještena Vodoprivreda koji će
se preseliti u novi dio vrtića, tako da se govori o 50 djece u novom djelu vrtića, a ne 32. 

Silvana Pavletić iznosi da je 24 djece za sada smješteno u prostoru bivše Vodoprivre-
de, a u vrtiću je smješteno nešto manje od 200 djece.  

Nakon rasprave jednoglasno uz 12 glasova „za“  donosi se  

ZAKLJUČAK 

Donosi se Zaključak  o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o ostvarenju godišnjeg plana i
programa Dječjeg vrtića „Grdelin“ Buzet za pedagošku 2019./20. godinu.

TOČKA 4. 

Razmatranje prijedloga i donošenje  Odluke o davanju prethodne suglasnosti za potpisi-
vanje Ugovora o financiranju projekta „Unaprjeđenje i poboljšanje izvaninstitucionalne

skrbi za osobe treće životne dobi na području Grada Buzeta“

Meri Vivoda i Gordana Helen Šišović obrazlažu prijedlog. 
Otvara se rasprava. 
Vedran Majcan smatra da bi svatko želio da pored postojećeg objekta doma koji je repre-
zentativan dobijemo još jedan takav. Trenutno je u domu za starije  50 kreveta. Upala mu
je u oko u zdanjem izvještaju doma lista čekanja, prema toj listi 31.12.2019. mi imamo 21
osobu na čekanju od toga 15 domaćih i 6 vanjskih. Mi na listi čekanja imamo 21 osobu, a
s druge strane gradimo dom sa kapacitetom za još 50 ljudi. Treba li nama zaduženje od
11 milij. kuna koje ćemo otplaćivati cca. od 10-20 godina, a trebati će zaposliti još 10-15



djelatnika. Trenutno za sufinanciranje doma Grad Buzet odvaja 2 milij. kuna.  Postavlja
se pitanje da li nam dogradnja  i zaduživanje uopće trebaju.

Vlatko Mrvoš iznosi da stoji da je 29.9.20015. godine prijavljeno gradilište te postavlja
pitanje o čemu se radi ? Za sada imamo pun dom korisnika, ali pita se što bi se desilo
ako slučajno subvencija Grada Buzeta korisnicima doma  izostane. Te ako budu morali
plaćati punu cijenu doma ? 

Damir Kajin iznosi da je za to da se dograđuje dom za 50 mjesta ne za 25 jer nema
potrebe da svakih 5-10 godina razmišljamo o proširenju, a potrebe će biti sve veće. Sušti-
na proračuna je dom za starije i nemoćne, 24,6 milij. kuna, kada gledamo cca. 11 milij.
kuna bi trebalo biti sredstava EU, a IŽ i Grad trebale bi osigurati cca. 11 milij. kuna. Povr-
šina 1328 m2, radovi bi trebali trajati 3 godine, a projekt bi krenuo u 12 mj. Da li to znači
da se već izabrao izvođač ? Zanima ga koliko će EU financirati, koliko država, koliko žu-
panija i Grad Buzet, koliko će se dodatno ljudi zaposliti nakon tri godine, da li mi uopće te
ljude imamo, kolika će biti cijena po zaposlenom ili očekujemo da se ona ne bi trebala mi-
jenjati ? 15 osoba iz područja grada Buzeta traži smještaj, grad financira cca. sa 3 milij
kuna.  , mi ćemo nakon dogradnje doći u situaciju da će za financiranje doma trebati cca.
10 milij. kuna. Koji su to krediti i koliko će biti potrebno osigurati sredstava za dodatno
osoblje, ta da li će se radnici moći na području grada Buzeta moći pronaći. 

Siniša Žulić zahvaljuje se i pohvaljuje cijelom timu koji je radio na ovom projektu jer
smatra da, kako sada stvari stoje, 75% financijskih sredstava za dom povlačimo sa stra-
ne. Dodatno će se dograditi dom za prihvat 36 osobe, teško je nadograđivati dom svakih
nekoliko godina. Da li nam je potrebno kreditno zaduženje, potrebno je jer tu investiciju
nismo sposobni isfinancirati iz redovnog poslovanja grada. U projekciji proračuna IŽ pri-
kazano je sufinanciranje za naredne godine  50 % kredita koje će Grad Buzet uzeti, cca.
11 milij. kuna dobiva se od EU fondova, cca. 5 milij. kuna od IŽ. RH neće dati ništa već
na račun PDV-a uzima 25 % cca. 4,5 mil. kuna na ovoj investiciji. Grad Buzet je prijavio
gradilište iz tog razloga da nam ne bi istekla građevinska dozvola, istjecanje građevinske
dozvole značilo bi ponovno ulaganje u projekt i dokumentaciju. Akt o građenju s kojim će
se dom graditi je iz 2019. godine nakon što se promijenio investitor. Sve je u skladu sa
zakonom. Početak projekta ne znači početak gradnje, to je početak od kada kreću sve
pripremne faze. 

Gordana Helen Šišović za smještajni dio kapacitet bi se povećao za još 36 korisnika,
a razlika se odnosi na usluge korisnika cjelodnevnog i poludnevnog boravka. 19 osoba
bio bi kapacitet poludnevnog boravka a 16 cjelodnevnog.  Što se tiče broja novih radnika,
prema pravilniku mi bi smo trebali za dodatna 36 korisnika za smještaj zaposliti 1 medi-
cinsku sestru, 1 njegovateljicu, 1 čistačicu, 1 pralju, 1 radnog terapeuta i 1 fizioterapeuta.
Većinu osoblja postojećeg resursa koristilo bi se za dodatne korisnike. Što se tiče liste
čekanja ima aktivnih i  pasivnih,  spomenuta brojka su osobe koje sada žele odmah u
dom, a ima ljudi koji su na listi i koji žele doći u budućnosti u dom. Svakodnevne upite
imamo od osoba koje nisu sa područja  grada Buzeta koje žele u dom.

Damir Kajin želio bi samo upozoriti da se treba formalno pravno osigurati  da nam se
ne dogodi ono što nam se dešava sa vrtićem tj. nepredviđeni troškovi. Moli da mu se po-
jasne troškovi upravljanja projektom 1,6 milij. kuna, i troškovi promidžbe 209.000,00 kuna
?

Vedran Majcan podržava vijećnika Kajina što se tiče novog zapošljavanja u vrtiću i
domu u budućnosti da li će to proračun Grada Buzeta moći podnijeti. Smatra da neće biti
lako, no smatra da projekt treba podržati. 

Siniša Žulić iznosi da  će trebati  zaposliti 6 osoba ukoliko u domu budemo imali 36
novih korisnika, ovisno o broju osoba koji koriste cjelodnevni i poludnevni boravak,  naš
trošak kada bi svih 36 osoba bilo van područja grada Buzet, a cijena po korisniku ostala i
dalje ista obaveze grada Buzeta prema domu za starije smanjile bi se.

Meri Vivoda iznosi da prilikom prijave projekata moramo poštivati pravila operativnog
programa odnosno javnog poziva na koji se javljamo. Troškovi plaća i promidžbe i vidlji-
vosti su nam i u ovom natječaju bili zadani samim pozivom. 6 ljudi koji će tri godine raditi
na ovom projektu, njihove plaće financirati će se iz projekta. Što se tiče troškova promidž-



be i vidljivosti  to su troškovi na kojima mi dobivamo bodove u projektu kako bismo trans-
parentno provodili projekt, pravovremeno informirali građane i javnost o europskim pro-
gramima koje provodimo. To su zadani programi i troškovi koje mi ne možemo ne provo-
diti. 

Nakon rasprave jednoglasno uz 12 glasova „za“ donosi se 

ZAKLJUČAK

Donosi se Odluka o davanju prethodne suglasnosti za potpisivanje Ugovora o financi-
ranju projekta „Unaprjeđenje i poboljšanje izvaninstitucionalne skrbi za osobe treće život-
ne dobi na području Grada Buzeta“.

TOČKA 5. 
6. Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Buzeta za 2021. godinu i Projekcije za

2022. i 2023. godinu - prvo čitanje, te pripadajućih programa i drugih akata:
a) Zaključak o prihvaćanju i upućivanju na javnu raspravu prijedlog Proračuna Grada

Buzeta za 2021. godinu i Projekcija za 2022. i 2023. godinu - prvo čitanje, zajedno
sa svim programima javnih potreba Grada Buzeta za 2021. godinu,

b) Plan razvojnih programa Grada Buzeta za 2021. godinu i Projekcija za 2022. i
2023. godinu,

c) Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Buzeta za 2021. godinu,
d) Programa javnih potreba u civilnoj zaštiti te vatrogastvu za 2021. godinu,
e) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju za 2021. godinu,
f) Programa javnih potreba u obrazovanju za 2021. godinu,
g) Programa javnih potreba u sportu za 2021. godinu,
h) Programa javnih potreba u kulturi za 2021. godinu,
i) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zaštiti zdravlja za 2021. godinu,
j) Program projekta “Unaprjeđenje i poboljšanje izvaninstitucionalne skrbi za osobe

treće životne dobi na području Grada Buzeta“,
k) Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2021. godi-

nu,
l) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2021. godinu,
m) Programa poticanja razvoja poduzetništva i poljoprivrede za 2021. godinu.

Siniša Žulić i Martina Zlatić obrazlažu izvješće. 
Otvara se rasprava. 
Damir Kajin interesira ga što je to „Edukativna staza  šume zeleno blago buzeštine“ u iz-

nosu od 412.000,00 kn, str. 162., stavka za gospodarstvo i poljoprivredu osiguravamo 1,26 
% proračuna grada, a 2021. to će biti cca. 0,75%. Ako bi trebalo sredstva negdje preraspodi-
jeliti smatra da bi to trebalo biti u mikropoduzetnišvo. Inače kulturu vidi da je dvostruko sred-
stava nego za gospodarstvo. 

Dejan Jakac moli informaciju vezanu uz restauracija slike u iznosu od 68.750,00 kn? 
Siniša Žulić iznosi da je ovo prvo čitanje proračuna te smatra da će se vijećnici i građani 

očitovati i dati svoje prijedloge o istom. Što se tiče projekta Zeleno blago buzeštine isto se 
odnosi na zahtjev MO Sovinjak da se uredi staza od Pračane do Istarskih toplica. 

Elena Grah Ciliga vezano uz sliku, POU prijavilo je se na natječaj Ministarstva kulture za 
restauraciju slike koja se nalazi u fundusu muzeja, slika potječe iz crkve u Sovinjaku. Ukoliko
sredstva budu odobrena dati će se na restauraciju. S naše strane za sada nisu planirana 
sredstva za tu namjenu. 

Nakon rasprave jednoglasno se uz 12 glasova „za“ donosi slijedeći 



ZAKLJUČAK

Prihvaća se prijedlog Proračuna Grada Buzeta za 2021. godinu i Projekcije za
2022. i 2023. godinu - prvo čitanje, zajedno sa svim programima javnih
potreba Grada Buzeta za 2021. godinu te se isti upućuju na javnu raspravu.

Siniša Žulić iznosi da se predlaže održavanje iduće sjednice za 17.12.2020. godine. 

Sjednica je zaključila sa radom u 21,15 sati.

ZAPISNIK VODILA PREDSJEDNIK GRADAKOG VIJEĆA

 Tatjana Merlić                                                                               Dejan Jakac


